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BOXTEL SPECIAAL  
INTERVIEW MET SP-WETHOUDER ERIC VAN DEN BROEK

‘OOK ALS WETHOUDER BLIJF IK   
 NAAR DE MENSEN TOE GAAN’

Na de verdubbeling van de SP van 2 naar 4 zetels bij de gemeenteraadsverkiezingen werd Eric van den Broek  
(43 jaar) wethouder in een college van Combinatie95, SP, D66 en INbox. Hij werkte bijna 20 jaar in het bedrijfs-
leven en was 16 jaar raadslid. Hij heeft in zijn portefeuille onder andere armoedebeleid, Wet maatschappelijke 
ondersteuning, en  economie en centrum. Eric geniet vooral van de vele contacten met de bevolking, zo blijkt uit 
onderstaand interview. 

 › Klopt het dat ondernemers nogal 
 verbaasd reageerden toen bekend werd 
dat economie en centrum bij jou terecht 
kwamen?
‘Er bestond inderdaad enige terug
houdendheid in die kringen. Ik durf te 
 stellen dat dit na acht maanden veranderd 
is.  Ondernemers zijn enthousiast en ik krijg 
zelfs  complimenten van ze.’

 › Vanwaar die omslag?
‘Door ondernemers vroegtijdig bij het 
beleid te betrekken, ze uit te dagen om mee 
te  denken en mee te doen, te zorgen dat 
de vaart er in zit, goed te communiceren, 
afspraken na te komen en door maatregelen 
te nemen waar ze wat aan hebben. Zoals 
bijvoorbeeld het instellen van een digitaal 
bedrijvenloket waar ondernemers met alle 
vragen terecht kunnen. Maar vooral omdat 
het college één miljoen euro beschikbaar 
gesteld heeft voor een aanvalsplan om de 
Boxtelse economie en het centrum te ver
sterken. Want dat zijn belangrijke voorwaar
den voor een leefbare gemeente. Je moet 
niet vergeten dat het bedrijfsleven en met 
name het midden en kleinbedrijf voor veel 
werkgelegenheid zorgt. In het aanvalsplan 
komt extra aandacht voor de positie van de 
vele Boxtelse zzp’ers.’

 › Hoe zit het met de vooruitgang van de 
centrumplannen?
‘Daar komt eindelijk schot in. Begin 2015 
wordt begonnen met de verfraaiïng van 
de cultuurhistorische as (StapelenSint 
Petrusbasiliek). De Markt wordt autoluw en 
aantrekkelijker gemaakt door een herinrich
ting. Winkelstraten krijgen een opknapbeurt 
en de leegstand van winkels wordt aange

pakt. Ook ligt er een nieuwe detailhandel 
en horecavisie. De neuzen van de centrum
ondernemers staan nagenoeg dezelfde kant 
op en dat heeft onder meer geleid tot tal 
van leuke initiatieven, zoals bijvoorbeeld de 
‘koffie met gebak’actie en de nostalgische 
kermis in december. Ook centrumbewoners 
zijn bij de plannen betrokken, zodat er een 
groot draagvlak is. Daar ben ik erg blij mee, 
want dat is voorwaarde om zaken voor 
elkaar te krijgen. Ook ben ik tevreden dat, na 
jarenlange stilstand, in de Stationsbuurt en 
Breukelen eindelijk een digitaal parkeersy
steem ingevoerd wordt.’

 › Is in deze tijd van crisis en bezuinigingen 
het armoedebeleid overeind gebleven?
‘Jazeker. Sterker nog: in de nieuwe armoe
denota heeft het college zelfs 90.000 euro 
extra beschikbaar gesteld om armoede 
onder kinderen tegen te gaan. Deze nota is 
tot stand gekomen in samenwerking met 
het armoedenetwerk dat ik nieuw leven heb 
ingeblazen. Hierin zitten organisaties zoals 
Stichting Leergeld, de Voedselbank, de Vin
centiusvereniging, de Seniorenraad en KBO. 
Hun inspanningen moeten er toe leiden 
dat met name armoede onder kinderen en 
ouderen in een vroeg stadium gesignaleerd 

Eric van den Broek



wordt en dat er vervolgens iets aan gedaan 
wordt. Ook een verbetering is dat  
de inkomensgrens voor de collectieve 
ziekte kostenverzekering verhoogd is van  
110 procent naar 130 procent van het 
bijstandsniveau. Daardoor kunnen meer 
gezinnen daar gebruik van maken. Verder 
ben ik aan het bekijken hoe Boxtel zich kan 
aansluiten bij de landelijke website ‘Kans 
voor mijn kind’. En een nieuwe folder moet 
de bekendheid van de sociale voor zieningen 
onder de mensen vergroten.’

 › De gemeenten moeten veel zorgtaken 
van de rijksoverheid overnemen. Komen 
kwetsbare groepen daardoor niet in de 
problemen? 
‘Het uitgangspunt van dit college is dat 
kwetsbare burgers de zorg moeten krijgen 
die zij nodig hebben. Dat zal een hele toer 
worden, gezien de veel te korte voorberei
dingstijd die de gemeenten krijgen en de 
forse bezuinigingen van de regering. Ik heb 
huiskamergesprekken gevoerd met groepen 
burgers en daarbij kwam hun ongerust
heid over deze veranderingen duidelijk 
naar boven. In het beleidsplan is op mijn 
voorstel opgenomen dat maatwerk altijd 
mogelijk moet zijn als kwetsbare mensen in 
de problemen komen, zodat bezuinigingen 

niet vanzelfsprekend zijn. Er is veel inspraak 
geweest en op allerlei mogelijke manieren 
hebben we de mensen over de veranderin
gen geïnformeerd. Ook komt er een sociaal 
café waar mensen hun verhaal kwijt kunnen. 
Bovendien komt er een lokale Ombudsman 
voor alle sociale  beleidsgebieden. Extra geld 
gaat naar de opleiding en begeleiding van 
mantelzorgers en de positie van vrijwilligers 
wordt verbeterd.’

 › Waarom krijgen mensen minder uren 
huishoudelijke hulp?
‘Dat komt hoofdzakelijk door de bezuini
gingen van het VVDPvdAkabinet en ook 
door een andere werkwijze in de gemeenten. 
Er wordt in een gesprek gekeken naar wat 
mensen nog zelf kunnen en wat hun om
geving kan doen. Eindresultaat moet zijn een 
schoon en leefbaar huis. Deze veranderde 
werkwijze moet op een zo sociaal mogelijke 
manier gebeuren. Ik vraag mensen om de 
nieuwe werkwijze eerst een kans te geven en 
als ze het niet eens blijven met de beoorde
ling aan de bel te trekken bij Loket Wegwijs. 
Dan wordt bekeken of er aanpassingen 
nodig zijn. De gemeente zal voor 2015 en 
2016 extra rijksgeld inzetten, zodat cliënten 
die ontevreden blijven over het aantal uren 
gemakkelijker zelf buiten de Wmo om, een 

betaalbare hulp in kunnen huren bij zorg
aanbieders.’

 › Wat doet de gemeente om kwetsbare 
groepen aan een baan te helpen?
‘Er komt een plan om mensen met een 
arbeidsbeperking aan het werk te krijgen. Ik 
ben nu in overleg met werkgevers en instel
lingen om tot concrete arbeidsprojecten te 
komen. Samen met jongeren starten we een 
project op om jongeren direct in contact 
te brengen met werkgevers. Daarnaast 
komt er een symposium over de lokale 
arbeidsmarkt. Bedrijven krijgen via één 
loket gemakkelijker toegang tot informatie 
over subsidies, opleidingen en reïntegra
tieprojecten. Er is een lokale werkmakelaar 
aangesteld die verbinding gaat leggen tussen 
gemeente, lokale werkgevers en onderwijs, 
om zo concrete projecten van de grond te 
tillen. Met de  sociale werkplaats WSD zijn 
overgangsafspraken gemaakt, waardoor we 
de veranderingen en bezuinigingen in de 
sociale werkvoorziening kunnen opvangen. 
Hierdoor kan het beleid voor kwetsbare 
groepen op de arbeidsmarkt sociaal blijven.’

 › Hebben mensen meer invloed gekregen 
op het Boxtelse beleid?
‘Zeker weten. In korte tijd heeft het college 

SP IN ACTIE TEGEN  ARMOEDE KINDEREN
Op initiatief van de SP is de stichting ‘Geen 
Kind aan de Kant’ opgericht. Doel is om 
arme kinderen de gelegenheid bieden 
om mee te doen in de samenleving. Op 

VRIJWILLIGERS  
VERSPREIDEN  
25.000 KRANTEN
Vrijwilligers verspreiden jaarlijks 
zo’n 25.000 kranten in Boxtel: de 
 Jaarkrant, de ZOkrant, de Ouderen
krant en de  Solidair. Hiermee leggen we 
 verantwoording af over wat we doen 
in Boxtel en proberen we  mensen te 
over tuigen van onze voorstellen om 
 Nederland beter en socialer te maken. •

SP-MOTIE LEIDT 
TOT MEER SOCIALE 
HUURWONINGEN
Een gezamenlijke motie van SP en INbox 
leidt er toe dat Woonstichting Sint Joseph 
en de gemeente samen een plan van aanpak 
gaan ontwikkelen voor de bouw van meer 
levensloopbestendige sociale huurwonin
gen.  Diverse inbreidingslocaties worden ten 
uitvoer gebracht. Dat is goed nieuws voor de 
vele honderden woningzoekenden. •

Spijkerpoepen op de Bazaar.

de  jaarlijkse Bazaar werd hiervoor geld 
 ingezameld, onder andere door leuke 
 spelletjes te organiseren. •



HUISKAMER GESPREKKEN 
MET SP-WETHOUDER
Op initiatief van wethouder Eric van den 
Broek zijn er diverse huiskamergesprekken 
geweest over de veranderingen in de zorg. 
De wethouder gaat naar een groep bewoners 

SP START  
CAMPAGNE  
HUUR TE DUUR

In twee jaar tijd 
zijn de huur
prijzen met 
bijna 10 procent 
gemiddeld 
gestegen. Op 
1 juli zullen 
huurders weer 
geconfronteerd 
worden met een 
huurverhoging. 
Steeds meer 
huurders komen 

daardoor in financiële problemen. De SP 
gaat hiertegen actie voeren. Huurders kun
nen hun verhaal kwijt bij Meldpunt Huur te 
Duur. Het Meldpunt is te vinden op: www.
sp.nl In Boxtel worden 6.000 flyers verspreid 
in het kader van deze actie. Wij roepen huur
ders op om met ons in verzet te komen. •

Geef je op via: boxtel@sp.nl 

MKB-AVOND OP 23 FEBRUARI MET  
SHARON GESTHUIZEN
De SP organiseert op 23 februari een avond 
voor het midden en kleinbedrijf (MKB) 
 onder de titel: ‘Wat heeft de SP het MKB 
te bieden’. Sprekers zijn het SPTweede 
 Kamerlid Sharon Gesthuizen en SP wet
houder Eric van den Broek. Sharon Gesthui

Eric van den Broek op huiskamergesprek in de Annastraat. 

SP’ers in actie in het centrum.

een complete omslag tot stand gebracht. 
Op allerlei terreinen worden burgers nu 
vroegtijdig bij plannen betrokken. Ze  
worden door de gemeente uitgedaagd om 
mee te denken en te doen. De gemeente 
luistert goed naar de inspraak en past 
plannen aan. Samen de schouders eronder 
om de gemeente beter te maken, dat is het 
motto. Zo wordt goed gebruik gemaakt 
van de kennis, kunde en ervaringen van 
burgers en krijgen plannen meer draagvlak. 
Dat wordt door betrokkenen erg op prijs 
gesteld.’

 › Hoe bevalt het wethouderschap?
‘Erg goed. Het is de drukste baan die ik ooit 
heb gehad. Maar het contact met de men
sen maakt dat ruimschoots goed. Ik maak 
geen beleid vanachter een bureau maar ga 
naar de mensen toe. Ik neem ze serieus en 
luister goed naar wat ze te vertellen hebben 
en doe daar iets mee. Dat wordt gewaar
deerd en geeft mij extra motivatie. De sfeer 
in het  college van B&W is uitstekend en we 
gunnen elkaar wat. Dat is belangrijk om 
dingen voor elkaar te krijgen.’ •

Als u wilt reageren op dit interview,  
mail dan rechtstreeks naar de  
wethouder: ebr@boxtel.nl

toe en brengt gebak mee. Hij luistert goed 
naar de mensen en doet daar ook iets mee. 
Deze werkwijze wordt zeer gewaardeerd. •

te-h-duurdef.indd   1 12-12-14   11:03

zen is zelf ondernemer geweest en heeft het 
boekje geschreven ‘Hart voor de zaak’ met 
daarin tal van voorstellen om de positie van 
kleine ondernemers te verbeteren. • 

Aanvang 20.00 uur in De Rots. 
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jaarkrant Boxtel januari 2015

In deze krant heeft u kunnen lezen wat mijn partijgenoten in Boxtel doen voor een socialere gemeente en 
land. Ik hoop dat u hen dit jaar het vertrouwen geeft om dit goede werk door te zetten. Nog beter is het 
om nu al lid te worden en zelf mee te doen. Maar er zijn nog twee hele goede redenen om nu lid te worden 
van de SP. Nou ja, eigenlijk kan ik er wel honderd bedenken, maar er zijn er twee die ik nu graag onder uw 
aandacht wil brengen.

SOCIAAL DE CRISIS UIT
De regering van VVD en PvdA gaat voort op de weg waar Rutte I gestopt is. Het lijkt erop dat de linkerflank 
van de PvdA campagne heeft gevoerd, maar dat de rechterflank nu regeert. Rutte kan alsnog zijn klus 

 afmaken. De AOWleeftijd gaat nog sneller omhoog, de WW en de ontslagbescherming worden afgebroken en er vallen harde klappen in 
de thuiszorg. Sociaal de crisis uit? Niet met dit kabinet. Een sterke SP is nu harder nodig dan ooit!

VÓÓR DE MENSEN, EN MÉT DE MENSEN
De meeste partijen hebben het liefst dat u eens in de vier jaar stemt en verder uw mond houdt. De SP is anders. De meest actieve partij   
van Nederland werkt dag in dag uit samen met actieve mensen aan een beter Nederland en een betere wereld. In de wijken, op scholen,
in de zorg, op de werkvloer en over de grenzen. Daarom: vóór de mensen, maar vooral ook mét de mensen. Heeft u al langer sympathie 
voor de SP? Dan wil ik u nu vragen om de volgende stap te zetten. Doe mee en help mij om Nederland de komende jaren menselijker en 
socialer te maken!

Ik heb u nu nodig: word nu lid! 

Emile Roemer, fractievoorzitter SP in de Tweede Kamer

DOET U MEE?


